
ZÁPISNICA 

z rokovania Komisie životného prostredia, dopravy, investícií a územného plánovania 

konaného dňa 08.03.2022 o 16:00 online formou videokonferencie v súlade s článkom 9 

Rokovacieho poriadku komisií Mestského zastupiteľstva v Trenčíne 

 
Prítomní:  

Mgr. Miloslav Baco (predseda komisie) 

RNDr. Svorad Harcek, PhD. (poslanec) 

Mgr. Ing. Josef Kolář (poslanec)   

Ing. Marián Michalík (odborník komisie)  

Mgr. Richard Medal (poslanec) 

Mgr. Sylva Mertanová (odborníčka komisie) 

 

Neprítomní: 

Martin Barčák (poslanec)  

Ing. František Matečný (odborník komisie) 

 

Garanti komisie:  

Ing. arch. Adriana Mlynčeková, PhD., Útvar územného plánovania 

Ing. Viera Gugová, Útvar stavebný a životného prostredia 

 

Program zasadnutia:  

1. Otvorenie a schválenie programu.  

2. Informácia k zámeru vybudovania zariadenia na zhodnocovanie odpadov v Trenčíne.  
3. Rôzne.  

4. Záver. 

 

Na úvod Mgr. Miloslav Baco, predseda komisie privítal prítomných, skonštatoval, že komisia je 

uznášania schopná. Prečítal program zasadnutia, opýtal sa, či je návrh na jeho doplnenie, a dal hlasovať za 

jeho schválenie. 

 
Uznesenie č.3/2022 
Komisia životného prostredia, dopravy, investícií a územného plánovania pri MsZ v Trenčíne schvaľuje program 
zasadnutia. 
za: 5                proti: 0           zdržal sa: 0  

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Bod 2. Informácia k zámeru vybudovania zariadenia na zhodnocovanie odpadov v Trenčíne. 

Ing. Gugová: Za útvar stavebný a životného prostredia mám vyjadrenie:  zatiaľ nehovoríme o žiadnom 

konkrétnom zámere na vybudovanie zariadenia, žiadnej spaľovni. Spracúva sa koncepcia nakladania 

s odpadmi. V máji bude predložená na komisii. 

Mgr. Medal: Z práve prejednávaných zmien a doplnkov územného plánu č.7 sa teda vyčleňuje územie, kde by 

mohla spaľovňa stáť, je zaujímavé vedieť v akom je štádiu rozpracovanosti, či je len v stave nejakej myšlienky, 

či mesto zadalo štúdiu uskutočniteľnosti tejto spaľovne, alebo od čoho závisí. 

Ing. arch. Mlynčeková: Nie je žiadny konkrétny zámer, žiadna štúdia, štúdia ani počin, ktorý by viedol 

k vytvoreniu spaľovne, alebo niečoho podobného. V zmenách a doplnkoch č.7 sa snažíme takúto plochu zaviesť 

do územného plánu, vytvárame prvý predpoklad, aby v budúcnosti mohla vôbec vzniknúť nejaká plocha na 

zhodnocovanie odpadov. Nič viac. Je to prvý predpoklad vytvorený v územnom pláne. 

Mgr. Mertanová: Primárna funkcia zber, zhromažďovanie, triedenie a zhodnocovanie odpadu, ak to v takejto 

podobe zastupiteľstvo schváli, má investor voľné pole pôsobnosti tú spaľovňu tam spraviť. S akým veľkým 

spádovým územím sa pre zvoz a zhodnocovanie odpadu počíta? Môže to byť vyjadrené napríklad počtom 

obyvateľov, vzdialenosťou, alebo zhodnotenými tonami odpadu. Predpokladám, že ak sa to zjavilo v územnom 



pláne má mesto niečo na stole.  Aby to nebolo napríklad zvážanie odpadu z regiónu, zo zahraničia, od Piešťan, 

neviem odkiaľ... Ak to takto MsZ schváli, v takejto podobe, tak sa môže dočkať niečoho čoho sa dočkať nechce. 

Ing. arch. Mlynčeková: Sme ďaleko od schvaľovania. Ešte nemáme všetky vyjadrenia dotknutých orgánov. Na 

to, aby nejaká plocha mohla vzniknúť je potrebný súhlas kolegov pozemkárov - OÚ odboru opraných 

prostriedkov - so záberom pôdy, toto nemáme na papieri. Kľúčové vyjadrenia ešte nemáme, nehovorme ešte 

o schvaľovaní. O konkrétnych počtoch ton odpadu, spádových územiach je predčasné hovoriť. Územný plán 

vytvorí prvý predpoklad, ktorý sa musí potvrdiť alebo vyvrátiť v podrobnejších projektových dokumentáciách. 

Neviem o tom, že by tu bol konkrétny záujemca, konkrétny investor.  

Mgr. Medal: Chcel by som dodať, bolo by zaujímavé zistiť stanovisko vedenia mesta. Pamätám si, že pán 

primátor uvažoval o takomto zariadení. 

Poprosím o odpoveď na otázku: Či sa problematikou možného umiestnenia spaľovne odpadov resp. aj teda 

kapacity takéhoto zariadenia bude zaoberať zmienená Koncepcia nakladania s odpadom v Trenčíne? 

(požiadavka ID 1197) 

 

Predpokladám, že sa koncepcia dostane na komisiu na prejednanie. Ešte otázka: Kostolná-Záriečie sa vyjadruje 

k nášmu územnému plánu? 

Ing. arch. Mlynčeková: Kostolná - Záriečie je s jedným s dotknutých orgánov, ale stanovisko od nich nemám. 

 

Mgr. Mertanová: Predpokladá sa, že bude skôr koncepcia nakladania s odpadmi, než hlasovanie o umiestnení, 

alebo o tom regulatíve funkčného využitia tej lokality? Čo bude skôr? 

Ing. Gugová: Koncepcia má byť hotová do konca apríla. 

Ing.arch. Mlynčeková: Ak to všetko dobre pôjde a všetky prerokovania budeme mať za sebou tak, ako to 

ukladá zákon, v júni by sme chceli zmeny a doplnky č.7 predkladať. No na sto percent to povedať neviem. 

 

Mgr. Baco: Vytypovaná je lokalita v okolí Kostolnej. Áno? 

Ing. arch. Mlynčeková: Je to veľká súvislá plocha. Tam to závisí od mnohých dotknutých orgánov. Dôležitý by 

bol názor Kostolnej - Záriečie. Ich názor nepoznáme. 

Mgr. Baco: Je to jediná lokalita? 

Ing.arch. Mlynčeková: Javí sa nám ako najoptimálnejšia, je na okraji mesta, nie je v kolízii s rozvojovými 

zámermi Kostolnej-Záriečie. Je ťažké nájsť lokalitu na umiestnenie takejto plochy, nikdy to nebude vyhovovať 

všetkým. Ťažko sa hľadalo. Územný plán je nástroj, vytvára predpoklady, neumiestňuje stavby.  

 

Bod. 3. Rôzne 

Mgr. Baco: Do najbližšej komisie pripraviť informácie o investičných akciách. V akom štádiu sú investičné akcie 

prenesené z roku 2021, a ako sú rozpracované investičné akcie schválené na rok 2022 (požiadavka ID 1198). 

 

Mgr. Baco: Veľa ľudí sa ma pýta: V akom stave sú CO kryty na území mesta Trenčín, kde sa všade nachádzajú, 

či sú funkčné, nie sú, aká je kapacita? Takéto základné informácie by bolo dobré spracovať. 

Ing. Gugová: Na webe mesta dolu je odkaz - civilná ochrana. Tam sú vymenované všetky kryty. 

 

Mgr. Baco: V akom štádiu je pripravenosť investičnej akcie „Statická doprava Pod Sokolice“? Poprosíme 

informáciu a časový harmonogram. (požiadavka ID 1199) 

 

Bod 4. Záver 

Mgr. Baco: Poďakoval za účasť. 

 

Zapísala:  

Ing. Viera Gugová, garantka komisie 

V Trenčíne dňa 08.03.2022 

 

 

              Mgr. Miloslav Baco 
        predseda komisie 

 


